

激活新 iPhone 或 iPad, 免费试用 6 个月 iCloud+ 服务。

条款和条件

- 此优惠仅面向拥有符合条件的设备的 iCloud+ 新订阅用户限时提供。
- 此优惠不可与其他 iCloud+ 免费试用或优惠叠加使用。
- 每一部符合条件的设备仅可享受一次优惠。无论购买多少部符合条件的设备, 每个 Apple ID 仅可享受一次优惠。
- 你必须在首次设置新 iPhone 或 iPad 后的 90 天内领取此优惠。如需查看此优惠, 你需要在新 iPhone 或 iPad 上登录你的 Apple ID。请确保设备运行的是最新版本 iOS 或 iPadOS。
- 此优惠仅在中国大陆提供。
- 在中国大陆地区, iCloud 由云上贵州运营。用户条款适用: apple.com.cn/legal/internet-services/icloud/cn_si/gcbd-terms.html。
- 兑换优惠后, 你可于 6 个月的免费试用期内, 随时前往“设置”变更 iCloud+ 储存空间方案。变更方案不会重置免费试用期。如果选择升级方案, 你将会立即升级到更高级别方案。如果选择降级方案, 在剩余的免费试用期内, 方案将维持在原先兑换的级别, 直至免费试用期结束后, 方案将自动降级到你选择的更低级别方案。
- 兑换优惠后, 在 6 个月免费试用期结束时, 如果你未在续订日前至少 1 天取消订阅, 则你的 iCloud+ 方案将按照你在试用期内最后选定的级别, 以 support.apple.com/zh-cn/HT201238 所列明的中国大陆地区当前定价, 自动按月付费续订。
- 作为付费方案用户, 你可随时前往“设置”取消订阅。
- 如果在免费试用期内取消 iCloud+ 订阅, 你的 iCloud 方案会在免费试用期结束时, 自动降级至免费的 5GB 存储方案。如需进一步了解详情, 请访问 support.apple.com/zh-cn/HT207594。

符合条件的设备

- 任何从中国大陆的 Apple 官方渠道或授权经销商处购买, 并于 2023 年 1 月 1 日及以后激活的新 iPhone 或 iPad, 需支持运行 iOS 14 / iPadOS 14 及更新系统。

Get a 6 month free trial of iCloud+ with a new iPhone or iPad

Terms and conditions

- Offer is available for new iCloud+ subscribers with an eligible device for a limited time only.
- Offer cannot be combined with other free trials or offers for iCloud+.
- One offer per eligible device. Only one offer per Apple ID, regardless of the number of eligible devices you purchase.
- Offer must be claimed within 90 days after first setting up your new iPhone or iPad. To see the offer appear, you will need to sign in with your Apple ID on your new iPhone or iPad. Make sure it is running the latest iOS / iPadOS.
- Offer available only in China mainland.
- iCloud in mainland China is operated by GCBD. User terms apply: https://www.apple.com.cn/legal/internet-services/icloud/cn_si/gcbd-terms.html .
- After redeeming the offer, you may change your iCloud storage plan to a different tier any time in Settings during the offer period of 6 months. Changing tiers will not reset the offer period. If you choose a higher tier, you will be upgraded to the higher tier immediately. If you choose a lower tier, you will continue to enjoy the current tier you had originally redeemed until the end of the offer period, after which you will convert to the lower tier.
- After redeeming the offer and after the offer period of 6 months, your iCloud+ subscription automatically renews and you will be charged each month at the regular monthly rate for the iCloud+ plan you chose (as of the end of the offer period) at the current monthly price in China mainland, specified at <https://support.apple.com/HT201238> unless you cancel at least a day before the renewal date.
- As a paid customer, you can cancel at any time in Settings.
- If you cancel your iCloud+ subscription during your free offer period, your plan will automatically downgrade to the free 5GB storage plan at the end of the free offer period. Learn more at: <https://support.apple.com/HT207594> .

Eligible devices

- Any new iPhone or iPad activated January 1, 2023 or later, capable of running iOS 14 / iPadOS 14 or later, purchased from Apple or an Apple authorized reseller in mainland China.